
Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 09-01-2024

Mødedeltagere: Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte
Suppleanter: Mike Fredsøe

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst:
Formanden har været i dialog med varmemester Ulrik Siehr om følgende:

- Fjernelse af ukrudt langs hækkene og i bedene. Bestyrelsen ønsker at mødes 
med gartneren, der starter den 1. februar hos SAB, for at drøfte hvordan der 
snarest muligt kan kommes til bunds i manglerne i området.

- Oprydning/rengøring af p-pladser og kælderskakte.

- Det har endnu  ikke været muligt at få de bestemte fliser, der skal lægges på nyt 
p-plads område og derfor ligger der stadig grus og optager plads på de i forvejen 
mangelfulde p-pladser.

- Der er stillet spørgsmål til den manglende saltning/grusning kl 7 om morgenen.
Politiets retningslinjer om at saltning/grusning skal starte kl 7 bliver overholdt af 
SAB. Der skal huskes på, at SAB har mange afdelinger og derfor kan alle 
afdelinger ikke forvente at områderne er rengjorte/saltet/gruset til kl 7.

- I forbindelse med arbejdet med etablering af fibernet, er græsplænerne mange 
steder ”kørt op”. I løbet af foråret vil der blive lagt muldjord på områderne og der 
vil blive sået græs.

- Da beboerne stadig sætter storskrald ved molokkerne, hvilket IKKE er tilladt, 
overvejer SAB at opsætte overvågningskameraer. Gårdmændene bruger mange 
kræfter og tid på at få fjernet storskraldet og det er samtidig en stor udgiftspost.
Bestyrelsen håber, at det snart længe ventede storskraldsskur, kan minimere eller 
måske endda helt fjerne udfordringerne.

• Gennemgang af Husorden: 
Anette tjekker op på om den tidligere indsendte anmodning om rettelser er sket. 

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand:
Listerne blev gennemgået og ajourføres. Bestyrelsen har møde med inspektør 
Karsten Brandt torsdag den 18. januar kl 14.00 og formanden gennemgik listen 
med spørgsmål til inspektøren. Listen fremsendes til inspektøren.



• Officielle flagdage noteres og flagansvarlig aftales:
Årets flagdage blev tjekket.
Flagdag den 5. februar: Dronning Marys fødselsdag – Poul Erik ansvarlig
Flagdag den 6. februat: Prinsesse Maries fødselsdag – Poul Erik ansvarlig

• Kaffemøder: Er der nyt at berette for beboere, aftales der dato for afholdelse 
af et kaffemøde: Pt ingen kaffemøde

• Eventuelt: Der afventes dagsorden til næste team-2 møde torsdag den 18. januar 
kl. 19.00

• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 13. februar kl. 19.00


